
 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 12.nov 2019 

1. Sandwich 

spist 

2. Godkendelser 

a. Påmindelse om at ref godkendes hvis ikke der er indsigelser inden for en uge efter 

udsendelse i dagene umiddelbart efter mødet (hvilket netop dette referat undtagelsesvis 

har forsømt at overholde) 

3. Økonomi 

Vi er på vej ud af gælden med dette skoleår. Drøftelse af forvaltning af positive perspektiver i dette 

forhold. Et punkt til et senere møde, hvor økonomi og budget har særlig opmærksomhed 

4. Elevråd – Hieu og Bastian 

Dejligt, at se to aktive og engagerede elever fra elevrådet i SB. 

Elevrådets ønsker og initiativer har været drøftet d.d.: 

Vinduer, sneboldkampsregler, faciliteter til ostespil, skate-rampe.  

Postkasse hænges op til ønsker til elevrådet ønskes etableret. 

 

Hieu inviteres til mandagsmorgenmøder mellem ledelse og formand 

 

5. Datafokus  

Karakter. Flot stabilt højt niveau over de tre seneste år, når vi kigger på den største (og for 

kvalitetsbedømmelse af MA som helhed vigtigste gruppe), de elever, der har haft deres primære 

skolegang på Magle (primært her defineret lidt skævt: elever der gik på MA tre år før afsluttende 

prøver og altså har gået p MA de sidste tre år eller mere. Her ligger niveauet rigtig flot og helt 

stabilt over de seneste tre år på 8,5-8,7 i bundne prøvefag.  

 

National test. Drøftelse af datas anvendelse. Orientering om status for brug af beregneren og 

grunde til at den er gledet ud som redskab til bred anvendelse for enkelte lærer – dette på grund af 

usikkerhed om tolkningen af resultater, der skjuler statistisk usikkerhed og dermed kan lede til for 

faste konklusioner på for usikkert et grundlag. Beregneren kan stadig være et fint redskab for større 

populationer (på klasse(årgangs/skoleniveau), men også her er visningerne i testogprøver blevet 

væsentligt forbedrede og orienterede mod progression.  

Konferencer på årgange og afdelinger, med mat og dansk. Vejlederhjælp til, ved afholdelse af 6 

workshops til individuel og temas assistance med at tolke data og lade det være anledning til 

nysgerrigheder på forskelle og drøftelse af best/good practices. 

 

Sygefravær. Korttidsfravær: 1,91% for lærere, taler et tydeligt positivt sprog. Der har været 

faldende tendenser de seneste år (det er alle selvsagt glade for). Det er også en opmærksomhed 

på, at det er så lavt, at forventninger om et fortsat fald er urealistisk.  

 

6. Mikro og makroplan (opfølgning på seminaret) 



Orientering om initiativ med kommunikationsworkshop onsdag d. 13. og 27. Faciliteret af forælder, 

Steen Bosebjerg. Med deltagelse af en lille gruppe på fem (to fra SB, Thomas og Ask.   

 

7. Ordensregler, den gode adfærd, udgår. Tages op I MED, SB,  

8. Orientering om diverse igangværende initiativer  

a. edison, lego league etc.  

9. Status på Aula.  

Umiddelbart en overordnet god start. I sær forældre har oplevet forandring som forbedring. 

Håb om, at det automatisk leder forældre i tættere kontakt med MinUdd. Og at dette vil afspejle 

sig i en større forståelse af og tiltro til og måske endog anerkendelse lærerenes indsats mht at 

sætte gode læringsforløb i scene. Og feedback til enkelte. Etc.  

10. Evt.  

DM i Skoleudvikling. link - link   

Verdensmålssprint: MA,  

#virkelighedens skole: hvordan kan vi bruge de ting der sker på skolen i 

kommunikationssammenhænge 

  

 


